
PRESS RELEASE       

 

 

Classification : External General Purpose 

 
ALDAR SELLS OUT EXCLUSIVE WATERFRONT LAND PLOTS AT AL GURM  

 
Abu Dhabi, UAE – 2 August 2021: Aldar Properties (‘Aldar’) has announced the sell-out of land plots 

at the second phase of Al Gurm, the luxurious and secluded beachfront community on the South-West 

side of Abu Dhabi’s main island. This solid sales performance is the latest indication of the demand for 

a diverse range of real estate investment opportunities in Abu Dhabi.  

Available exclusively to UAE nationals, all 71 new plots were purchased at Al Gurm, which is comprised 

of a series of archipelago-style islands over a total of 105,000 sqm. Each plot will have access to 

exclusive beaches, with plots ranging in size from 900 to 4,400 sqm, distributed across three distinct 

areas: The Beach, The Canal, and The Island. 

Commenting on the strong sales performance, Rashed Al Omaira, Chief Commercial Officer at Aldar 

Development, said: “We continue to see demand for a wide range of real estate investment 

opportunities in Abu Dhabi, as evidenced by multiple sell-out launches of turnkey developments on 

Yas Island and Saadiyat Island in recent months, and now the completion of land plot sales at Al 

Gurm.  

“The luxurious waterfront community at Al Gurm is a unique product in Abu Dhabi. Situated 

amongst the iconic natural mangroves with direct access to the heart of the city, our new residents 

will be introduced to a living experience that is unrivalled.” 

The first phase of Al Gurm was completed in 2010 and construction of the second phase is due to 

begin in September 2021.  

-ENDS- 

 

For further information, please contact: 

Media 

Obaid Al Yammahi 

Aldar Properties 

+971 2 810 5555 

 

Joudi Issa  

Brunswick  

+971 2 234 4600 

ALDAR@brunswickgroup.com 

About Aldar 

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and 
sustainable operating model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment. 

Aldar Development is a master developer of integrated, liveable, and thriving communities across Abu Dhabi’s 
most desirable destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for 
developing Aldar’s c. 65 million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages 
Aldar's fee-based development management business, including AED 45 billion of government housing and 
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infrastructure projects; Aldar Ventures, which incubates and nurtures new business opportunities and 
innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on developing mixed-use communities in Egypt.  

Aldar Investment houses Aldar’s core asset management business comprising an AED 16 billion portfolio of 
investment grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential and commercial 
segments. It also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. 
Aldar Education includes Aldar’s entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education 
group in Abu Dhabi, with 20 schools, over 24,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 
100 nationalities, offering a wide range of curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy. 

Aldar Estates consolidates Aldar’s Retail Operations alongside existing Residential and Commercial real estate 
operations within Provis and will further include Community Management under one integrated property 
management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar’s portfolio of hotel and leisure assets, 
which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar’s portfolio of 10 hotels, comprising over 
2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas. 

Aldar’s shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, 
cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive 
shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to 
operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.  

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role 
in the development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit. 

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on: 

 

      

 

 الدار العقارية تبيع كافة قطع الأراضي في مشروع 
 "القرم" المُطل على الواجهة البحرية  

 
: أعلنت شرررررردار العاا ال )"الر ر"العاا"ا ال ر" الادثلر الم" لر     2021أغسططططط     2أبوظبي، الإمارات، 
البحدلرر    الانط)رر القنوةلر   الواجرررالتطولدي  الريي يررررررررررررررلروً  قتا ر"   ر" دا   )  عل   شررررررررررررررد   "ال)د " 

إل  الإقب"ل الكبلد عل   دص الايتما"ا    للابل "ت .  لشلد الأداء ال)وي  الغدةلر    جزلدة أاوظب  الدئلسلر
 أاوظب .   ال )"اي الاتنوعر 

 
  71اواطن  د لر الإ "اات،  اليي يو د إجا"ل    قع تم ال  ا" ر قط  أااضررررررر   شرررررررد   "ال)د " ث ررررررردل"  ل

آلاف قع   دة ر، اا"    105قط ر أاض جعيعة ج"هزة للشرداء.  ل تبد الاشرد   يرلسرلر    القزا حاسر"ثر  
 )ع   فرو "   دلعا  لل لش    إ "اة أاوظب .  يررررتتاللز اع قط ر أاض    الاشررررد   اورررررول  ب"شررررد إل  

 تدٍ    4400إل    900قط  الأااضرررر  ال      سرررر"ث"ت ر.  تتدا ح  شررررواطص  "رررررر    إطةلات ححدلر  ةح
  دة ،  وزلعر ضا  ثةث  ن"طق  الزة: الش"طص،  ال)ن"ة،  القزلدة.

http://www.aldar.com/
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https://www.instagram.com/aldar_properties/?hl=en&data=02|01|nfarmer@aldar.com|04f6e398b3ce40db4f0c08d495e7468a|ab98858ace1a4feaa19be31ea792a488|0|0|636298267931916083&sdata=KOtOZgTgGsFP1/2Ei4sOk4Dy5C4EKDTNsAXRZDSWKZM=&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https://twitter.com/AldarTweets&data=02|01|nfarmer@aldar.com|04f6e398b3ce40db4f0c08d495e7468a|ab98858ace1a4feaa19be31ea792a488|0|0|636298267931916083&sdata=3vSIkeeKb20ErLhWVFR5tVc4lmgc5vJqax6nJlhZnSI=&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https://www.linkedin.com/company/aldar-properties-pjsc&data=02|01|nfarmer@aldar.com|04f6e398b3ce40db4f0c08d495e7468a|ab98858ace1a4feaa19be31ea792a488|0|0|636298267931916083&sdata=QM9jUoVB8qoLvUVWIRz0rCeiv34sa4AOjzV34OJ09ks=&reserved=0
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"ما نزال      هيه الان"يررررررررربر، ق"ل ااشرررررررررع ال الدة، الدئلا التنفليي للشررررررررروً  التق"الر لع  العاا للتطولد: 

العقاري في أبوظبي، ويظهر ذلك جلياع مص خلال  نشططهد بلباع على موموعة واةططعة مص فرس امةطط  مار  
مشططططاريع ال طوير الواازت ال ي أبلق ااا خلال الأاططططهر الأخيرت في جزيرت را  وجزيرت السططططعدرات وال ي  

قطع الأراضططي بالكامل في مشططروع رالقرمُع رُعد مو مع الواجهة البحرية ال اخر في   وبيعبيعت بالكامل، 
القرم أحد أك ر الوجهات تميزاع في أبوظبي، إذ رقع وةططططططر أاططططططوار القرم الطبيعية المميزت مع و ططططططول  

 مباار إلى قلب المدي ةع"
 

،     الا)دا 2010ال ر"     تقرعا الإشرررررررررررررر"اة أ را تم الا ترر"ء    الادثلرر الأ ل      شررررررررررررررد   "ال)د "   
 .2021ا طةق أعا"ل الادثلر الم" لر    الاشد      يبتابد

 
 - ان هى -

 
 

 للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية: 

 التواصل الإعلامي: 

 عبيد اليماحي 

 شركة الدار العقارية 

5555 810 2 971 + 

 سارة عبدالباري 

 برنزويك غلف 

9638 560 4 971 + 

ALDAR@brunswickgroup.com 

 حول شركة الدار
العقرارات تي دولرة الإمراراتي  يره  نعرا تعتمرد نمويل تشررررر يرل متنو  تعُتبر شرررررركرة الردار را ردال تي مجرال تروير و دارا  

 ومستدام تدعمه شركتان أساسيتاني وهما الدار للتروير والدار للاستثمار.

ان عبر أكثر الوجعرات  تواصرررررل شرررررركرة الردار للتروير دورهرا الريرادم تي تروير مجتمعرات متكراملرة تثُرم  يراا السررررركر 

ا تي يلك جزيرا ياس وجزيرا السرررعديات وشرررارح الرا ة وجزيرا الريم. كما أنعا تمتلك  المرغوبة تي  مارا أبوظبيي بم

مليون متر مربعي وتشرمل ثلاه و دات أعمالي وهي: الدار للمشرروعاتي وسرتكون مسر ولة   65م فظة أراضري بمسرا ة 

مليار درهم من مشررروعات   45عن  دارا و دا أعمال  دارا المشررروعات القا مة على الرسررومي بما تي يلك م فظة بقيمة  

 سركان الموارنين والبنية الت تية الر يسريةو ولالدار للمشرروعات المشرتركةلي والتي تتول ى اقتناص ترص الأعمال الجديدا  

ة تركز على السرول العقارية المصررية الواعدا والمُدرا لحربا ي  وتروير مجالات الابتكارو و لالدار مصررلي وهي منصر 

ل   ر يسية لتروير مجتمعات متكاملة متعددا الاستخدامات. باعتبارها سوقا

مليار درهم    16وتضررم شررركة لالدار للاسررتثمارل و دا  دارا الأصررول التابعة لمجموعة الدار والتي تشررمل م فظة قيمتعا  

ا لايرادات المتكررا تي قررا  التجز رة والمجتمعرات السررررركنيرة والتجراريرة. كمرا تتو ل ى  دارا  من الأصرررررول العقراريرة المردر 

ة لالدار للتعليمل  المنصررات الثلاثة الأسرراسرريةي وهي: الدار للتعليم والدار للعقارات والدار للضررياتة والترتيه. وتشررمل منصرر 

  20م فظرة الأصرررررول التعليميرةي بمرا تي يلرك أكراديميرات الرداري وهي مجموعرة تعليميرة را ردا تي أبوظبي تضرررررم م فظتعرا  

جنسرريةي وهي   100آلاف مُعلم ينتمون  لى أكثر من  3ضرراتة  لى شرربكة متنامية من  ألف رالب بالإ  24مدرسررة وأكثر من 

تعتمد مجموعة واسرعة من المناه  التعليمية والخدمات الإضراتية مثل أكاديمية تدريب المعلمين. بينما تتول ى الدار للعقارات 
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صررة تي  دارا العقاراتي كما تشررمل دم  عمليات العقارات التجارية والسرركنية ضررمن م فظة شررركة لبروتيسل المتخصرر 

ة  دارية عقارية متكاملة. وتتول ى شررركة الدار لللضررياتة والترتيهل معمة الإشررراف  كيلك  دارا المجتمعات من خلال منصرر 

على م فظة الأصرول الفندقية والترتيعية التابعة للداري المتواجدا بشركل أسراسري تي جزيرا ياس وجزيرا السرعدياتي بما تي  

غرترة تنردقيرةي  لى جرانرب  دارا العمليرات عبر ملاعرب  2900تنرادلي برمجمرالي    10فظرة الردار الفنردقيرة التي تضرررررم  يلرك م 

 ال ولف والنوادم الشار ية والمراسي.

ل ALDAR:UHأسرعم شرركة الدار مُدرجة تي سرول أبوظبي لحورال المالية زرمز التداول   (ي وت قق أعمال الشرركة أربا ا

قراي وتمتلك قاعدا واسرعة ومتنوعة من المسراهمين. وتتبن ى الدار أتضرل معايير ال وكمة الم سرسريةي و يرادات متكررا مسرت

ل منعا على ت قيق قيمة مُضاتة لمساهميعا بشكل مستمر.  وتلتزم بمدارا عمليات مستدامة على الأمد الرويل  رصا

العقرارم الأكثر موثوقيرة تي المنرقرةي وهي تتبن ى شرررررركرة الردار ر يرةل رمو رة  يره تسرررررعى لأن تكون المرور والمردير  

دا ومري رة تلبي ا تيراجرات أتراد المجتمع وتتواتر تيعرا المقومرات  تضررررررلع بردور م ورم تي تروير وجعرات عراليرة الجو 

 والإمكانات اللازمة للعمل والعيش والترتيه.
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